



Application Form for S.1 Discretionary Places 2025/2026 2025/2026 中一自行分配學位申請表	Office use only 校方填寫
	Ref No.: _____
	Date: _____

A. Student Information 學生資料

Student Reference No. 教育局學生編號	<input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/>				Recent Photo 近照	
Name in English 英文姓名			Name in Chinese 中文姓名			
Sex 性別	<input type="checkbox"/> Male 男	<input type="checkbox"/> Female 女	Date of Birth 出生日期	(yyyy / mm / dd) 年 月 日		
Place of Birth 出生地點			HKID Card No. 香港身份證號碼	()		
Residential Address 居住地址						
Contact Phone No. 聯絡電話號碼			e-mail 電郵地址	(Father/Mother/Guardian) (父/母/監護人) *Please delete as appropriate *請刪去不適用者		

For notification of successful application only (只用作通知獲正選取錄用途)

B. Family Information 家庭資料

Parents/ Guardian 家長/監護人	Father 父親	Mother 母親	Guardian (if applicable) 監護人(如適用)
Name 姓名			
Contact Tel. No. 聯絡電話			
Level of Education 教育程度			
Occupation 職業			
Post 職位			
Name of Company 工作機構名稱			

C. Academic Results and Conduct 學行資料

Please complete the following parts by referring to the recent school reports across two years. 請依最近兩年成績表填寫

Form 年級	Chinese 中文	English 英文	Mathematics 數學	Conduct 操行	Merits / Demerits 功過	Average Marks/ Grade/ Form Position (if any) 平均分/ 等級/ 級名次 (如有)
P.4 First Term 小四上學期						
P.4 Second Term 小四下學期						
P.5 First Term 小五上學期						
P.5 Second Term 小五下學期						
P.6 First Term 小六上學期						
P.6 Second Term 小六下學期						

D. Awards in the recent two years 最近兩年獎項

Public activities, competitions and assessments (e.g. STEM Competitions, Inter-Primary Schools Sports Competitions, HK School Music Festival, HK School Speech Festival) 校外活動、比賽或評核 (例如: 科學、科技、工程及數學比賽、小學學界體育比賽、香港學校音樂節、香港學校朗誦節)

Item Name 項目名稱	Organiser 主辦機構	Year 年份	Results 成績	Level of participation (Please ✓ the appropriate box) 比賽級別(請於方格內加上✓號)		#Page Number of Uploaded Document #上載文件的頁碼
				International, National or HK-wide 國際級、國家級 或全港性	Regional or Joint schools 地區性或聯校	

Academic 學術

Sports 體育 Please provide the Best Record (if any) 如有最佳時間或紀錄，請一併提供

Music & Art 音樂及藝術

E. Services 服務*

Leader/Prefect 領袖生 Other 其他 (Please specify 請列明) _____ Uniform Group 制服團隊(Please specify 請列明) _____

F. School Team Members/School Representative 校隊成員/學校代表

(e.g. Choir, Orchestra) (例如: 合唱團、樂團)

Item Name 項目名稱	Years of Participation 參與年期	#Page Number of Uploaded Document #上載文件的頁碼

G. Professional Qualifications 專業資歷

Item Name 項目名稱	Years of Learning 學習年期	International and Professional Examinations and Assessments 曾參加之國際及專業考試 (The most recent one 只須填寫最近一次)	Achievements 考獲成績 (The highest grade achieved 只須填寫最高之類別)	#Page Number of Uploaded Document #上載文件的頁碼

Parent's / Guardian's Signature Date
家長 / 監護人簽署 : _____Date
日期 : 20____年____月____日

* (Please include an attachment if the space is not enough. 如方格不足，可另附頁書寫)

If you use "iAM Smart+" to submit your application, please upload supporting documents according to the order listed in Part D "Extra-curricular Activities, Services and Awards" in the application form. Please merge all the scanned documents into ONE PDF file before uploading and fill in the page numbers of the uploaded documents in the application form. Each page should only contain one certificate/supporting document. If no relevant documents can be provided, please write "N/A".

如使用「智方便+」遞交申請，請根據本校中一申請表格內 D 部份「課外活動、服務及獎項」之填寫次序，將相關文件組合成單一 PDF 檔案，並在表格填寫頁數。每頁碼只上載一項資料，如該項目並未能提供相關文件，請填上「N/A」。

H. Checklist for Submission of Application 呈交文件清單

- Completed Application Form for Secondary One Discretionary Places
填妥之中一自行分配學位申請表
- Three parts (EDB Copy, School Copy and Parent Copy) of the Application Form for S1 Discretionary Places
教育局印發的『中一自行分配學位申請表』(教育局存根、學校存根及家長存根)
- ONE stamped self-addressed envelope with the applicant's name written on the back
回郵信封 2 個(信封正面寫上家長姓名、地址及貼上足夠郵資，背面寫上學生姓名)
- Copies of ALL P4 and P5 Academic reports
小四及小五所有成績表影印本
- Birth Certificate or HKID card (for checking only)
如親身遞交申請，必須出示申請人的身份證明文件正本，供本校查閱
- Copies of P6 school reports (if not yet available, please submit by the interview day)
小六成績表影印本(如未有，請於面試日或之前補交)
- Copy of the applicant's Hong Kong Identity Card (for application via "iAM Smart+")
申請人香港身分證影印本(如使用「智方便+」)
- (For application via "iAM Smart+") Upload supporting documents for 'Awards, Services and Extracurricular Activities' before 5 pm, 16th January 2025. (For details, please refer to 'Notice for Application for Secondary One Discretionary Places 2023/2025')
(如使用「智方便+」)於2025年1月16日下午五時正前上載有關獎項、服務及課外活動證明文件(詳見『2023/2025年度中一自行分配學位申請程序須知』)

***Please use A4 paper for all photocopies, no school recommendation letter is needed.**
所有影印本請用A4紙，不需遞交學校推薦信。

I. Declaration 聲明

I declare that 本人謹作以下聲明：

- (i) I am the parent/guardian of the aforementioned applicant;
本人為上述申請人的家長 / 監護人;及
- (ii) To the best of my knowledge and belief, the information contained in this form is true and correct;
此表格內的資料全屬正確無訛;
- (iii) I have carefully read and fully understood the 'Notice for Application for Secondary One Discretionary Places 2023/2025'. I undertake that I shall comply with and ensure the applicant will comply with all requirements and specifications;
本人已小心閱讀及完全明白《2023/2025 年度中一自行分配學位申請程序須知》。本人承諾本人會遵守並會確保申請人遵守指引內的一切要求及細則。
- (iv) If any representation given by me or on my behalf in this Declaration is incorrect or misleading or if false information is provided, the application will be considered void and the S1 Place allocated shall be withdrawn.
若本人或有人代表本人就本承諾及聲明作出任何失實或誤導的陳述，或提供虛假文書，本申請將會作廢及申請人所獲派的學位將會被取消。

Date
日期: _____

*Signature of applicant's parent/guardian

*申請人父/母/監護人簽署: _____

*Please delete as appropriate 請刪去不適用者

The personal data collected in this form shall only be used for the purpose of admission application.
此表格所收集的資料只用作入學申請之用。

Please fill in the following mailing address clearly (please refer to the water/electricity payment notice), so as to enable the school to notify parents of successful DP applicants.

請務必清楚填寫下列郵寄地址(郵寄地址請按水/電繳費通知書)，以便校方寄回正取通知書。

Name 學生姓名: _____	Name 學生姓名: _____
Address 地址: _____	Address 地址: _____
_____	_____
_____	_____